
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

ZAPISNIK SA

TREĆE RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO,
održane u srijedu, 27. maja 2015. godine sa početkom rada u 11,30 sati

Sarajevo, maj 2015.
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NA TREĆOJ RADNOJ SJEDINICI SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
PRISUSTVOVALI SU POSLANICI/ZASTUPNICI:

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
1. Ademović Kemal
2. Čelik Mirza
3. Čomor Eldar
4. Delalić Sabahudin
5. Dovadžija Amar
6. Konaković Elmedin
7. Kozadra Muhamed
8. Okerić Elmedin
9. Prevljak Fikret

DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ
11. Akšamija Goran
12. Avdibegović Neira
13. Bukva Sejo
14. Kerla Bibija
15. Omerbegović Mersiha
16. Pindžo Mirsad
17. Vukasović Mario

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Babić Ana
2. Bajrović Izudin
3. Jusko Ismir
4. Marić Zvonko
5. Rađo Dževad
6. Solaković Adnan

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Srna Bajramović Srna
2. Šućur Slaviša

NAŠA STRANKA
1. Ćudić Sabina
2. Forto Edin
3. Kojović Predrag

BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho
2. Rasim Smajić

BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ
1. Halilović Semir

SAMOSTALNI ZASTUPNICI/POSLANICI
1. Aljović Hamed
2. Mekić Amel
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Treću Radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo 27.maja 2015.godine  u 11,30 sati. otvorio
je predsjedavajući Skupštine Sejo Bukva.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 31 poslanik što je dovoljan broj za punovažan
rad i odlučivanje.

Izostanak sa ove sjednice opravdali  susljedeći  poslanici/zastupnici:  Amor Mašović,  Selma
Filipović i Nermin Bjelak.

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA

Prijedlog dnevnog reda Treće Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij
Skupštine na sjednici održanoj dana 14.05.2015.godine.

Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine Kantona Sa-
rajevo“ – (Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12, 15/13 i 47/13), Kolegij Skupštine Kantona
Sarajevo, dana 14.05.2015.godine je odlučio da se Prijedlog dnevnog reda 3. Radne sjednice,
dopuni sa sljedećom tačkom:

1. Prijedlog zakona o dopunama Zakona o istaknutim samostalnim umjetnicima Kantona
Sarajevo (skraćeni postupak) (razmatrat će se kao tačka 2)

Skupština Kantona Sarajevo je jednoglasno (26 “za”)   utvrdila sljedeći

DNEVNI RED:

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori;
2. Prijedlog zakona o dopunama Zakona o istaknutim samostalnim umjetnicima Kantona
Sarajevo (skraćeni postupak)
3. Nacrt zakona o unutrašnjim poslovima Kantona Sarajevo;
4. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o izvršenju sankcija u Kantonu Saraje-
vo;
5. Prijedlog odluke o stavljanju dobra baštine Spomenički kompleks ”Tunel D-B” pod za-
štitu;
6. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za
stipendiranje  i  školovanje  djece  boraca,  poginulih  boraca  i  poginulih  civila-  žrtava  rata
„IKRE“ sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu;
7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za
izgradnju i očuvanje grobalja šehida i poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obi-
lježja žrtava genocida za period 01.01.-31.12.2014. godinu sa Izvještajem o finansijskom pos-
lovanju za 2014. godinu;
8. a) Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja dužnosti predsjednika Skupštine Kanto-
nalnog javnog preduzeća "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo;

       b) Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršioca dužnosti predsjednika Skupštine
Kantonalnog javnog preduzeća "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo;
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9. Izvještaj o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2014.
godine;
10. Izvještaj  o  radu i  finansijskom poslovanju Zavoda zdravstvenog osiguranja  Kantona
Sarajevo za 2014. godinu;
11. Izvještaji o radu i financijskom poslovanju JU iz oblasti zdravstva:

a)  Izvještaj  o radu i  finansijskom poslovanju Kliničkog centra  Univerziteta  u Sarajevu za
2014. godinu, sa odlukama Upravnog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

b)  Izvještaj  o  radu i  finansijskom poslovanju  JU Opća  bolnica  „Prim.  dr.  Abdulah
Nakaš“ za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

c) Izvještaj  o radu i finansijskom poslovanju JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo za
2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim
revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona  Sarajevo  i
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

d)  Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  alkoholizam  i  druge
toksikomanije Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora
o usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim revizorskim mišljenjem,  kao i  Mišljenjem Ministarstva
zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

e) Izvještaj  o radu i  finansijskom poslovanju JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć
Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju
Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva
Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

f)  Izvještaj  o radu i  finansijskom poslovanju JU Zavod za javno zdravstvo Kantona
Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

g)  Izvještaj  o  radu  i  finansijskom poslovanju  JU Zavod  za  medicinu  rada  Kantona
Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo
za  2014.  godinu,  sa  Odlukom  Upravnog  i  Nadzornog  odbora  o  usvajanju  Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

i) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU KS Zavod za zaštitu zdravlja studenata
Univerziteta  u  Sarajevu  za  2014.  godinu,  sa  Odlukom  Upravnog  i  Nadzornog  odbora  o
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usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

j)  Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  zdravstvenu  zaštitu
zaposlenika MUP-a Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog
odbora  o  usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem
Ministarstva  zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem  Zavoda  zdravstvenog  osiguranja
Kantona Sarajevo;

k) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i
materinstva Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o
usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

l) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za sportsku medicinu Kantona
Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

12. Izvještaji o poslovanju:

a)  KJU  „Porodično  savjetovalište“  za  2014.  godinu  (Izvještaj  o  radu  sa  Izvještajem  o
finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

b) KJU „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih
osoba“ za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014.
godinu) sa prilozima;

c) KJU "Dom za djecu bez roditeljskog staranja"  za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

d)  KJU  „Disciplinski  centar  za  maloljetnike“  za  2014.  godinu  (Izvještaj  o  radu  sa
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

13. Izvještaj  o  snabdjevenosti  Kantona  Sarajevo  lijekovima  i  sanitetskim materijalom u
2014. godini  sa posebnim osvrtom na implementaciju Liste lijekova koji se propisuju i izdaju
na teret sredstava obaveznog osiguranja kroz funkcionisanje Mreže farmaceutske djelatnosti-
apoteka, sa prijedlogom mjera i aktivnosti;
14. Izvještaj o radu i Izvještaj o finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i statistiku
Kantona Sarajevo za 2014. godinu;
15. Izvještaj o implementaciji Odluke o proširenom obimu prava za korištenje ortopedskih
pomagala, lijekova, medicinsko-sanitetskih sprava i materijala za RVI sa područja Kantona
Sarajevo za 2014. godinu

Uz poziv za sjednicu kao informativni materijal poslanicima je dostavljeno :
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1. Izvještaji o radu Kantonalnog suda u Sarajevu i Općinskog suda u Sarajevu za 2014.
godinu;
2. Informacija  o  stanju  kriminaliteta,  javnog  reda  i  mira  i  sigurnosti  saobraćaja  na
području Kantona Sarajevo za mjesec mart 2015. godine;
3. Izvještaj o provođenju Zakona o novčanim podsticajima u poljoprivredi na području
Kantona Sarajevo u 2014. godini;
4. Informacija  o  ostvarivanju  prava  po  osnovu  nezaposlenosti  u  Kantonu  Sarajevo  u
2014.godini.

Predsjedavajući  je  podsjetio  da  je  Skupština  obavezna  da  razmotri  zapisnike  sa
prethodnih sjednica prije realizacije prve tačke dnevnog reda. 

A)
Skupština je jednoglasno (26 “za”) potvrdila Zapisnik sa Prve radne sjednice Skupštine
Kantona Sarajevo održane 23.03.2015.godine.

B)
Skupština  je  jednoglasno  (27  “za”)  potvrdila  Zapisnik  sa  Druge  Hitne  sjednice
Skupštine Kantona Sarajevo održane 03.03.2015.godine.

C)
Skupština je jednoglasno (27 “za”) potvrdila Zapisnik sa Treće Hitne sjednice Skupštine
Kantona Sarajevo održane 31.03.2015.godine.

AD – 1.

POSLANIČKA/ ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE

Na početku  realizacije  prve  tačke  dnevnog  reda  predsjedavajući  je  informisao  koji  su  se
poslanici  prijavili  za  poslaničko pitanj/inicijativu.  Poslanici  koji  su se prijavili  su sljedeći
zastupnici:  Aljović  Hamed,  Čelik  Mira,  Ćudić  Sabina,  Halilović  odustao,  Jusko  Ismir,
Kojović Predrag, Mešanović Safet, Marić Zvonko, Mekić Amel, Okerić Elvedin, Pleho Haris,
Prevljak  Fikret,  Rađo  Dževad,  Smajić  Rasim,  Srna  Bajramović  Segmedina  i  Vukasović
Mario.

Poslanik/zastupnik Aljović Hamed je postavio pitanje za ministra obrazovanja:   “Da li
mu  je  poznato  koliko  se  novca  potroši  na  plaćanje  sindikalnih  povjerenika  za  osnovne i
srednje škole iz budžeta Kantona Sarajevo?” 

Poslanik/zastupnik  Mirza  Čelik  je  pokrenuo  zastupničku  inicijativu  za  Ministarstvo  za
obrazovanje nauku i kulture. I to da odmah pristupi sveobuhvatnoj analizi  stanja u oblasti
odgoja  i  obrazovanja  s  ciljem  očuvanja  stabilnosti  i  likvidnosti  budžeta.  Smanjenje  i
racionalizacije  svih  troškova  te  prevazilaženja  problema  tužbi  zaposlenika  osnovnog  i
srednjeg obrazovanja. 
Obrazloženje: smatram da Ministarstvo za obrazovanje nauku i mlade Kantona Sarajevo treba
hitno pristupiti sveobuhvatnoj analizi stanja u oblasti odgoja i obrazovanja s ciljem očuvanja
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stabilnosti i likvidnosti budžeta. Smanjenje i racionalizacije svih troškova te prevazilaženja
problema  tužbi  zaposlenika  osnvonog  i  srednjeg  obrazovanja.  Uvjeren  sam da  će  nakon
izvršene analize utroška sredstava budžetskih korisnika Vlada Kantona Sarajevo u narednom
periodu  provoditi  racionalnu  politiku  potrošnje  sa  čvrstim  budžetskim  ograničenjima  i
pojačanom kontrolom upotrebe budžetskih sredstava. Internim kontrolama radi preventivnog
djelovanja i što efikasnijeg korištenja budžetskih sredstava. Sisitem obrazovvanja je jedan od
primjera  gdje  postoji  potreba  racionalizacije  mreže  osnovnih  škola.  Preispitivanje  broja
učenika  u  odjeljenjima  te  postupka  zapošljavanja  u  školama.  U  prethodnoj  deceniji  broj
učenika se smanjio za skoro osminu a broj zaposlenika se u istom periodu povećao za 1/5 što
ukazuje na jedan od ključnih uzoraka nedostatka novca za unapređenje odgojno obrazovnog
procesa odnosno osiguranja kvalitetnijeg obrazovanja za naše učenike.  Određene činjenice
ukazuju da značajan broj škola prvenstveno u području Centar, Općine Stari Grad i Općine
Trnovo  ne  ispunjavaju  zakonske  uslove  za  rad  u  odnosu  na  ukupan  broj  učenika,  broj
odjeljenja te broja učenika u odjeljenjima pri čemu je prisutan kontinuirani pad broja upisanih
učenika iz godine u goidnu. S tim u vezi neophodno je da Ministarstvo i Vlada Kantona
Sarajevo u okviru svojih nadležnosti preduzme hitne korake na utvrđivanju činjeničnog stanja
te u saradnji sa partnerima sa lokalnog nivoa prvenstveno nadležnim općinskim službama ali i
ključnim sudionicima odgojno obrazovnog procesa pokrenu proceduru preispitivanja mreže
osnovnih škola na području Kantona Sarajevo, preispitaju škkolska područja te iznesu značaj
prijedlog racionalizacije  mreže  osnovnih škola.  Napominjem da ove mjere  nemaju za cilj
zatvaranje škola, što rezultira uskraćivanjem prava na obrazovanje već potrebu da se određeni
broj škola transformišu u područne škole s jednom centralnom školom. Ta aktivnost može da
rezultira smanjenjem broja zaposlenika koji će kroz program zbrinjavanja tehnološkog viška
koje donosi Vlada biti adekvatno zbrinuta. Imajući u vidu navedeno pokrećem inicijativu i
ujedno  tražim  od  ministra  da  dostavi  informaciju  o  radnjama  koje  Ministarstvo  planira
poduzeti u cilju realizacije ove inicijative. 

Poslanik/zastupnik Sabina Ćudić se pozvala na  Poslovnik Skupštine Kantona Sarajevo  i
pokrenula zastupničku inicijativu “da u skladu sa članovima 29 i 55 Poslovnika Skupštine
Kantona  Sarajevo  pristupi  formiranju  privremenog  radnog  tijela  za  praćenje  provedbe
najavljene racionalizacije u predškolskim ustanovama, osnovnim i srednjim školama kao i
javnim  ustanovama  na  području  Kanton  Sarajevo”.  Skupština  Kantona  Sarajevo  bi
formiranjem  ovog  radnog  tijela  imala  mogućnost  da  detaljno  informiše  zastupnike  i
zastupnice o eventualnim potrebama revizije propusta u procesu zapošljavanja gdje postoji
opravdana  sumnja  u  nezakonite  radnje  te  gdje  postoje  brojne  pritužbe  o  dokazanoj
diskriminaciji te djelovanju direktora po diskrecionoj osnovi. Potrebno je pristupiti provjeri
poštivanja  odredbi  zakona  o  srednjem  obrazovanju,  zakona  o  predškolskom  odgoju  i
obrazovanju u Kanton Sarajevo, Zakona o zabrani diskriminacije u BIH, te konačno zaštiti
prava zaposlenika u predškolskim ustanovama, osnovnim i srednjim školama sa naglaskom
na:
1. proces popunjavanja liste tehnološkog viška u osnovnim i srednjim školama, 
2. primjenu i eventualnu izmjenu člana 17 Pravilnika o zapošljavanju dakle Pravilnika o
zapošljavanju nastavnog osoblja u osnovnim i srednjim školama
ono što je važno naglasiti da ovaj zahtjev prati prilažem potpise 24 zastupnika i zastupnice u
Skupština Kantona Sarajevo koji podržavaju kao što znate po Poslovniku nam je potrebna 1/3
potpisa zasutpnika i zastupnica kako bi ova inicijativa došla na glasanje. To je to što se tiče te
inicijative.
Drugo, imam zastupničko pitanje koje se nadovezuje na prethodno pitanje koje sam postavila
na  prošloj  sjednici  Skupštine  koji  su  mi  ponudili  odgovore  Vlada  i  premijer.  Postavljam
pitanje da nam se dostave imena i funkcije sankcionisanih u i odgovornih za skandal trovanja
djece u Kantonalnoj ustanovi Djeca Sarajeva s obzirom da je 24. aprila da je premijer najavio
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najstrožije  kazne  za  odgovorne  i  oglašavanje  javnih  institucija  koje  su  bile  uključene  u
nepoštivanje tenderskih procedura prilikom nabavke hrane životinjskkog porijekla. Želim da
nam  se  dostave  imena  i  funkcije  sankcionisanih  u  ovom  prosecu.  Te  informacije  o
oglašavanju javnih ustanova po ovom pitanju. Hvala.

Poslanik/zastupnik Ismir Jusko je pokrenuo inicijativu i  postavio poslaničko pitanje:
“Imam jednu inicijativu i  jedno poslaničko pitanje.  Inicijativa se naslanja na Ministarstvo
obrazovanja. Evidentno je da u srednjim i osnovnim školama prisutan određeni broj učenika
koji  donose  prodaju  ili  koriste  psihoaktivne  supstance  narkotike,  nose  hladna  ili  vatrena
naoružanja, prisiljavaju druge učenike da za njih rade protivzakonite radnje, vrše vršnjačko
nasilje i mnoge druge protivzakonite aktivnosti. Također je evidentno da veliki broj učenika
zna za sve navedene aktivnosti onih koji su nosioci istih ali ne smiju ili se ustručavaju da ih
prijave. Pravovremeno posjedovanje bitnih informacija u ovakvim situacijama može biti od
strateškog značaja  da  se spriječi  stradanje tih  mladih  ljudi  i  njihov prelazak s  one strane
zakona a za neke od njih  i  za  put  bez povratka.  U skladu sa svim navedenim pokrečem
sljedeću inicijativu da se u svim osnovnim i srednjim školama postave sandučići u koje svaki
učenik škole može anonimno prijaviti sve navedeno. Da se nakon postavljanja sandučića u
svakoj školi putem razredne nastave učenici upoznaju sa tim da se informišu da svako od njih
može na ovaj način prijavljujući nekoga koji radi nešto protivzakonito spasiti nečiji život ili
budućnost. Da se u svakoj školi formira komisija od strane nastavnika, pedagoga ili školskog
psihologa koja bi svaki dan pregledavala sadržaj ovoga sandučića i na osnovu prikupljenih
informacija planirali svoje aktivnosti sljedećeim načinom:
- posmatranjem markiranih učenika
- razgovor sa roditeljima i ako treba sa pripadnicima MUP-a

Na ovaj način bi ohrabrili učenike da svaki od njih može preuzeti stvar u svoje ruke i spriječiti
nešto  što  za neke  može biti  pogubno a  nastavnicima  i  profesorima  bi  pomogli  da dobiju
izuzetno bitne informacije na osnovu kojih mogu planirati daljnja djelovanja za svaki problem
ponaosob. A svima onima koji se bave protivzakonitim aktivnostima kako u školama tako i
oko njih stavili bi do znanja da više neće biti nedodirljivi i da je samo pitanje dana kada će ih
neko prijaviti. Ovdje ne razgovaramo o primarnoj prevenciji već prevenciji što se vfeć ovakve
aktivnosti u veliko dešavaju u našim školama. 

Poslaničko pitanje  bi  bilo  naslonjeno na MUP. Apsolutno smo svjesni  da postoje  mnoga
žarišta u gradu, saobraćajna žarišta gdje se dešavaju saobraćajne nesreće, međutim žarište kod
velike pošte evidentno je da svaka saobrćajana nesreća koja se desila u proteklih par godina za
posljedicu  imalo  teže  tjelesne  povrede  od  kojih  su  neke  rezultirate  i  invaliditetom.
Argumentujem ovo pitanje činjenicom da kod FIS-a svako veče preko 300 mališana prelazi i
dolazi  na treninge u FIS,  da u velikom broju slučajeva vozači  koji  hvataju zeleni  val  od
Skenderije prema pošti voze preko 100 /h ponekad aspolutno ne možete ni vidjeti o kojem se
vozilu radi. Da bi preventivno djelovali postoji li mogućnost da se na raskrsnici ili već gdje
struka  odredi  na  ovom potezu  postavi  mobilna  kamera  koja  bi  sigurno uveliko  spriječila
divljanje  vozaća  pogotovo  u  periodu  od  6  do  21  sat,  sa  jedne  strane,  a  sa  druge  strane
odgvorno tvrdim što je praksa i pokazala kod Kampusa, kod RTV-a da je divljanje vozača
bilo spriječeno.”
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Poslanik/zastupnik Mešanović Safet je postavio poslaničko pitanje: “Na prošloj sjednici
Skupština  Kantona  Sarajevo  prije  mjesec  dana  sam  rekao  da  ću  pitanje  o  registraciji
higijenskog servisa postavljati  odnosno inicirati  to pitanje sve dok se isti ne riješi.  Dakle,
prošli put mi je premijer odgovorio i da odgovor da su se počele dešavati nekakave aktivnosti
u po ovom pitanju, sada pitam ministra Hasanspahića koji je nadležni resorni ministar dokle
se stiglo sa registracijom Higijenskog servisa u okviru KP Rad? Smatram također da je to
veoma sporo i ako se eventualno ovo pitanje ne bude riješilo idućih 30 dana mislim da bi
trebalo tražiti odgovornog jer to ide veoma sporo. Smatram također da su ugroženi životi naše
djece, naših sugrađana i da ne činjenje također prouzrokuje ogromne probleme. Molio bih
ministra da nam kaže šta je do sada poduzeto po ovom pitanju.”

Poslanik/zastupnik  Zvonko  Marić  je  postavio  pitanje  kako  slijedi:  “Moje  poslaničko
pitanje odnosi se na broj uposlenih budžetskih korisnika. Ja naravno imam tu brojku a inače
do sada su stekli pravoo za umirovljenje ili penzionisanje. Budući da je i sam premijer ovdje
se založio za racionalizaciju, u svakom segmentu, pa samim tim i u tome, mislim da vidim tu
dobar potencijal za uštede i racionalizaciju zaposlenih. Mislim da je veliki broj ljudi koji su
stekli pravo za umirovljenje a nisu otišli u mirovinu što je vrsna manipulacija.  Što se tiče
odgovora na moja pitanja koja sam postavio prošli put, moram kazati da je pitanje koje se
odnosi na uniforme, nabvavku naoružanja, itd, u namjanju ruku ponižavajuće. Ne za mene već
za  instituciju  koja  je  pokušala  da  obrazloži  nekim nejasnim stvarima  i  nepreciznostima  i
svojevrsnom demagogijom na ono što sam postavio pitanje. Ne suština- dakle u određenim
momentima mogu kazati da ova obrazloženja vrijednosti vrijeđaju ljudsku inteligenciju. Ne
bih želio da oštrije kvalificiram ali budući da smatram da svkao ima pravo na šansu i drugi
put,  postavljam  šansu  Ministarstvu  policije  da  na  neki  način  odgovori  ili  upotpuni  ovaj
odgovor  jer  ja  ću  insistirati  na  ovom odgvovoru  i  dalje,  ne  zbog  sebe  nego  zbog  ljudi
zainteresiranih, zbog građana itd. Dakle, ove uniforme o kojima smo govorili, nisu nabavljene
u skladu  sa  zakonskom odredbom federalnom,  koja  ima  zakonsku snagu.  Ta  uredba ima
zakonsku snagu. Prema tome, ako smatraju da nisu napravljene odgovarajuće uniforme onda
treba pozvati na odgovornost onoga ko ih je nabavio. Ove uniforme koje su sada nabavljene
također nisu u skladu sa tom uredbom federalnog zakona jer su crne boje i time se otvara
prostor  za  manipulacije.  Zamislite  sada  na  temelju  toga  izabere  boku  Kanton  10  i  budu
svijetlo plave. Stiče se dojam da mi živimo onda u nekoliko država ovdje u FBIH. Jer nisu
usklađene sa Uredbom sa zakonskom snagom federalnog ministarstva.  Prema tome i ti  su
ljudi odgovorni. Šta to znači? Da crne uniforme doprinose možda većem autoritetu policajaca,
opasnije djeluju šta li?”
.

Poslanik/zastupnik  Amel  Mekić  je  postavio  dva  pitanja  kako  slijedi:”Evo  prvo  ću
postaviti dva pitanja. Prvo pitanje Direkcija za puteve Kantona Sarajevo. U kojoj je fazi i kada
će se početi pravljenje I transverzale? Pitanje je postavljeno zbog razloga što se 2013 naveli
kao primarni projekat i da će se radovi započeti 2014 godine a da će završetak radova biti do
2018. obrazloženje:  svjedoci smo konstantnog saobraćajnog kolapsa pri  ulasku i izlasku u
grad iz pravca Vogošće koja je primarna za grad Sarajevo, a pogotovo za stanovnike Bara,
Kobilje Glave, Hotonja, Vogošće Ilijaša itd. 
Pitanje  bvroj  2:  zbog čega  nisam dobio odgovor na pitanje  koje sam postavio  na prošloj
sjednici a vezano za gradsku rasvjetu koja često gori po cijeli dan. 
Jedan mali uvod za inicijativu. Ponukan nedavnim gostovanjem glave tužiteljice Kantonalnog
suda gđe Dalide Burzić i detaljnjim iščitavanjem izvještaja o radu Kantonalnog suda za 2014
godinu predsjednika gdina Jahjaefendića mogu konstatovati da je napravljen dobar iskorak,
no međutim to nije dovoljno. Iskreno ja se ne osjećam sigurno u Kanton Sarajevo kao ni
većina sugrađana. Ona kaže da su joj ruke vezane zbog zakona o krivičnim postupcima FBIH,

9



kao i  nekim kantonalnim zakonima.  Zbog toga želim pokrenuti  inicijativu  za razmatranje
načina predupređenja postupanja Tužilaštva i Suda na kantonalnom nivou sukladno ZKP-u
FBIH  sa  ciljem otklanjanja  ugrožene  sigurnosti  građana  sa  urgentnim  početkom  sudskih
postupaka. Dostavlja se kao premilinarni tematski materijal u smislu inicirana i razmatranja
Skupština  Kantona  Sarajevo.  Zbog  svega  navedenog  mi  zastupnici  se  moramo  uključiti
stavovima  zasnovanim  na  realno  pravno  provodivim  zakonima  i  pomoći  funkcionisanje
sudske  vlasti  i  provedbi  zakona  u  Kantonu  Sarajevo.  Zbog  čega  sve  ovo  govorim?  U
posljednje  vrijeme  intenziviran  je  između  ostalog  i  porast  izvršenja  krivičnih  djela  kao  i
nošenje nelegalno vatrenog oružja, kao i njegova upotreba. Kod građana je evidentan porast
nezadovoljstva koji se manifestuje određenim vidovima osobne nesigurnosti. Ja ću se osvrnuti
na elemente krimogenosti ali isključivo iz ugla vremenskog aspekta fokusiranog na moment
lišavanja slobode izvršioca krivičnog djela, njegovogv procesuiranja po pravilima ZKP FBIH
uključujući  i  određivanje  pritovora  te  onih  dešavanja  s  tim u  vezi.  U ovom konkrentom
slučaju  nije  nam  cilj  da  tumačimo  odrednice  KZ  FBIH  u  smislu  visine  kazne  koja  je
zapriječena na određena krivična  djela,  nego se fokusirati  na jedan segment  koji  podstiče
efikasnost odnosno brzinu postupanja.”

Poslanik/zastupnik  Elvedin  Okerić  je  pokrenuo  inicijativu  kako  slijedi:  “Želim  da
pokrenem inicijativu  prema Ministarstvu  zdravstva  Kantona Sarajevo za  formiranje  radne
grupe  za  izradu  elaborata  o  uspostavljanju  ustanove  za  forenzičku  psihijatriju  u  Kanton
Sarajevo.  Obrazloženje:  posljednjih  godina  je  u  porastu  broj  osoba  počinila  različitih
prekršajnih krivičnih djela kod kojih je utvrđeno da boluju od nekog mentalnog poremećaja
akojima  je  sud  izrekao  mjeru  sigurnosti  obaveznog  psihijatrijskog  liječenja  i  čuvanja  u
zdravstvenoj ustanovi za neuračunjive i bitno smanjeno uračunjljive. U Kanton Sarajevo ne
postoji  ustanova  za  adekvanto  zbrinjavanje,  čuvanje  ličenje  rehabilitaciju  duševno
poremećenih  osoba  počinilaca  krivičnih  djela  a  postojeće  zdravstvene  ustanove  nisu  ni
kadrovski ni prostorno osposobljene za ovakvu namjenu. Također uistinu nema mogućnosti
za  primjenu  specifvičnih  programa  liječenja  i  rehabvilitacije  istih.  Formiranjem  ovako
zamišljene ustanove obezbijedilo bi se  novo zapošljavanje, iskorisitli do sada ne iskorišteni
kapaciteti  JU  Psihijatrijska  bolnice  Kantona  Sarajevo,  kvalitetnije  zbrinjavanje  navedene
kategorije osoba sa duševnim smetnjama i na kraju stvorila mogućnost obrazovanja i razvoja
ove ipak  specifične  djelatnosti  kao  i  značajnih  novčanih  ušteda.  Npr mogućnost  pružanja
usluga za ostale kantone. Naglašavam posebno sljedeće: Kanton Sarajevo kao ni FBIH ne
raspolažu ni jednim krevetom za zbrinjavanje ovakvih pacijenata  dok na primjer susjedna
Hrvatska ima 357 kreveta za forenzičke stanovnike u četiri zdravstvene ustanove. Glavni cilj
je omogućiti da počinioci krivičnih djela učinjenih u stanju neuračunljivosti budu adekvatno
institucionalno smješteni gdje će im biti omogućeno liječenje i rehabilitacija. Ali i čuvanje u
cilju zaštite same osobe i okoline od agresivnog ponašanja.”
  
Poslanik/zastupnik  Haris  Pleho  je  postavio  dva  pitanja  upućena  Ministarstcvu
zdravstva: “Da li sredstva iz obaveznog zdravstvenog osiguranja mogu koristiti za izgradnju
i  rekonstrukciju  zdravstvenih  ustanova  i  zavoda  il  se  ta  sredstva  koriste  po  Zakonu  za
obavezne  vidove  zdravstvene  zaštite  i  kupovinu  opreme  koja  poboljašava  kvvalitet
zdravstvene zaštite?”
“Može li FBIH se zadužiti kreditno pa onda anuitete prenositi na ZZO Kantona Sarajevo da
plaća?” 

Poslanik/zastupnik  Fikret  Prevljak  je  pokrenuo inicijativu:  “Smatram neophodnim da
Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade Kantona Sarajevo odmah pokrene proceduru i
pripremi Akcioni plan ministarstva za provođenje Strategije za borbu protiv korupcije 2015 –
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2019  godina.  Te  pokrene  aktivnosti  na  izradi  niza  provedbenih  akata  iz  nadležnosti
ministarstva  kako  bi  se  osiguralo  da  ustanove  iz  oblasti  obrazovanja  provedu  efektivne
mehanizme u borbi protiv korupcije. Obrazloženje: usvojenim dokumentima Vijeće ministara
BIH koji se odnose na borbvu protiv korupcije i Strategija za borbu protiv korupcije 2015 –
2019 godina i Akcioni plan za provođenje Strategije za vborbu protiv korupcije utvrđena je
obaveza  svih nivoa vlasti  na stvaranju efikasnih mehanizama za borbu protiv  korupcije  a
jedna od primarnih aktivnosti  je stvaranje normativnih okvira koji će osigurati  provođenje
strategije  za  borbu  protiv  korupcije.  Smatram  da  oblast  obrazovanja  treba  biti  pozitivan
primjer  za  ostale  segmente  društva  te  u  tom smislu  je  neophodno  da  Ministarstvo  hitno
pokrene aktivnosti na donošenju Akcionog plana Ministarstva za obrazovanje, nauku i mlade
za provođenje strategije za borbu protiv korupcije i osigura da odgojno obrazovne ustanove
donesu i provedu akcione planove na nivou ustanova. Imajući u vidu navedeno, pokrećem
ovu  inicijativu  i  ujedno  tražim  od  ministra  da  s  timom iz  ministarstva  preispita  potrebu
usklađivanja normativnih akata s ciljem provođenja strategije za borbu protiv korupcije, te
ako se to ukaže nužnim, hitno i bez odlaganja formira timove kojim će odmah pristupiti izradi
niza  normativnih  akata.  Kao  najbolji  primjer  može  poslužiti  Pravilnik  o  zapošljavanju  u
odgojno – obrazovnim ustanovama jer zapošljavanje je najbolji primjer oblasti u kojim postoji
prostor za zloupotrebu i moguće koruptivne radnje.”

Poslanik/zastupnik  Dževad  Rađo  je  postavio  pitanje:  “Zaključkom  Vlade  Kantona
Sarajevo od 25.09.2014.godine KP Rad je zaduženo da preuzme poslove održavanja javne
rasvjete na području Kantona Sarajevo do 31.12. odnosno do rješavanja pitanja na koji način
će se održavati javna rasvjeta na području Kantona. Usluge Centra za nadzor i upravljanje
riješen  je  privremenom  preraspodjelom  poslova  unutar  sektora  komunalnih  usluga.
Ministarstvo  prostornog  uređenja  i  zaštite  okoliša  u  saradnji  sa  općinama  na  području
Kantona Sarajevo je istim Zaključkom zaduženo za kontinuirani operativni nadzor i kontrolu
nad  obavljanjem  poslova  održavanja  javne  rasvjete.  U  skladu  sa  pomenutim  zaključkom
potpisan je ugovor između Ministarstva prostornog uređenja i zaštite okoliša i KP Rad doo do
31.12.  prošle  godine,  te  Aneksom ugovora  sa  važnošću  do 31.03.  ove  godine.  Objavu u
Službenim  novinama  Kantona  broj  8/15  Zakona  o  izmjenama  i  dopunama  Zakona  o
organizaciji i djelokrugu organa uprave, upravnih organizacija Kantona Sarajevo oformljeno
Ministarstvo komunalne privrede infrastrukture sa preuzetim nadležnostima. Između ostale i
komunalne djelatnosti i odražvanje javne rasvjete. Ministarstvo privrede i infrastrukture je sa
komunalnim preduzećem RAD produžilo ugovor o odražvanju rasvjete do 30.06. ove godine.
Pa moja pitanja usmjerena su na sljedeće: po kojim kriterijima KJP Park doo ugovorio posao
održavanja  rasvjete  Kantona  Sarajevo?  Da  li  je  KJP  Park  doo  resorno  osposobljeno  da
kvalitetno odgovore održavanju javne rasvjete na području devet općina Kantona Sarajevo?
Kakva je tehnička i kadrovska osposobljenost? Po kojim cijenama KP Park izvršava usluge
održavanja javne rasvjete i ko i na koji način odredio cijene održavanja javne rasvjete? Molim
analizu efikasnosti održavanja javne rasprave Kantona Sarajevo od kada je poslove preuzeo
KJP Park? I na kraju, jer veliko Vlada nezadovoljstvo građana istim. Kako će biti riješeno
pitanje održavanja javne rasprave nakon isteka ugovora do 30.06. ove godine?”W

Poslanik/zastupnik Adnan Solaković je iskazao nezadovoljstvo dobijenim odgovorom od
ministra  Kavazovića  na  pitanje  koj  je  ranije  postavio  vezano  za  realizacije  diploma  u
osnovnoj školi Muzička škola na Ilidži. 

Poslanik/zastupnik Rasim Smajić je postavio dva poslanička pitanja upućena Ministarstvu
zdravlja Kantona Sarajevo: “Da li postoji Registar popisane materijalne imovine zdravstvenih
ustanova Kantona Sarajevo? Da li je imovina uknjižena ili s enalazi u fazi uknjižbe? Da li je
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urađena i da li će se uraditi nova procjena vrijednosti imovine? U obrazloženju: iz Izvještaja
zdravstvenih ustanova da se zaključiti  da se koristi  stara  procjena imovine,  te je imovina
potcijenjena prema sadašnjem stanju. Te molim odgovor u pisanoj formi u što kraćem roku.”
“I  moje  drugo  poslaničko  pitanje  odnosi  se  također  Ministarstvu  zdravlja.  Zašto  u
finansijskim planovima Kanotnalnom ZZO nisu planirana sredstva za amortizaciju opreme u
zdravstvenim ustanovama? I to traje već nekih duži niz goidna od 2003 godine. ZZO Kantona
Sarajevo tu stavku ne finansira a ona se pojavljuje kao trošak u rashodovnoj strani  i  nije
izražena u prihodovnoj strani. A ovo je rezultat dugogodišnje samovolje rukovodnih struktura
Zavoda, tj više od deset godina. To je dovelo do velikog procenta amortizovanih opreme u
zdravstvenim ustanovama i čestih gubitaka. Navest ćemo samo jedan primjer KCUS gdje je u
2014 goidni prijavljen gubitak od 11 miliona a ne finansirana amortizacija je 16 miliona KM
za 2014, što je apsurdno. Ista stvar je i kod Opšte bolnice „Primarijus dr. Abdulah Nakaš“,
kao  i  kod JU Domovi  zdravlja  Sarajevo.  Također  molim odgovor  u  pisanoj  formi  u  što
kraćem roku. “

Poslanik/zastupnik Segmedina Srna Bajramović je izrazila  nezadovoljstvo  odgovorom
koji je Upravni odbor JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo uputio ministrici Tanović Mikulec
a vezano uz moje pitanje da li je Minsitarstvo zdravlja upoznato kako se od strane direktorice
JU Dom zdravlja Dženane Tanović vrše radnje koje opstruiraju izvršenje pravosnažne sudske
presude kada je u pitanje povratak Milana Miokovića na poziciju generalnog direktora. Te da
li  Ministarstvo  planira  poduzeti  zakonske korake  zaštite  zakonitosti  postupka i  osiguranja
provđenja pravnosnažnih sudskih presuda.  A posebno sam iznenađena činjenicom da je u
njegovoj izradi učestovao i netom izabrani  punomočnik JU Dom zdravlja, advokat Hakija
Kurtović, stručnjak inače za radno pravne odnose. Pitanje provođenja pravosnažne presude
nadležnih  sudske instance nije pitanje  komentiranja  nego izvršenja,  a iz  odgovora UO po
zahtjevu Ministarstva zdravstva kroz informaciju o postupanju po presudi Općinskog suda
koja je stekla svojstva pravosnažnosti i izvršnosti, očigledno je da su i uprava i menadžement
Doma zdravlja  već  unaprijed  spremni  žrtvovati  i  UO i  finansijska  sredstva  kroz krivične
prijave zbog neizvršavanja navedene sudske presude jer je očigledno da se ovdje izvrgava
ruglu pravni sistem FBIH i nije valjda da ozbiljno smatrate da će Općinski Sud u Sarajevu kao
izvršni  uvažiti  ovu argumentaciju  koju nam je ponudio UO. Podsjetit  ću članom 284 KZ
FBIH propisana je zatvorska kazna  u rasponu od 3 mjeseca do 3 godine koju će sud izreći
odgovornoj osobi u pravnom licu,  tj  članovima UO ukoliko ne postupe po pravosznažnoj
presudi Općinskog suda u Sarajevu. Pravni poredak FBIH ima i druga veoma zanimljivo i
veoma efikasna sredstva, kao prvo i najefikasnije izricanje novčane kazne propisanih i članom
17 Zakona o izvršnom postupku. Konkretno sud će članovima UO izricati kaznu u rasponu od
500 do 5000 KM. Naravno, bit će izricane i novčane kazne JU Dom zdravlja i to u iznosu od
1000 do 100 000 KM prema članu 17. stav I Zakona o izvršnom postupku FBIH. Iz svega
ovoga upitna je i legalnost Prim. Dr. Dženane Tanović na funkciji generalnog direktora JU
ako se ima u vidu da je presuda Općinskog suda u Sarajevu od 22.09.2014.godine stekla
pravno  svojstvo  pravosnažnosti.  Samim  tim  je  i  dr.  Dženani  Tanović  prestala  funkcija
generalne direktorice Doma zdravlja počev od tog datuma. A kao posljedica takve situacije
upitna je i legalnost svakog akta koji je generalna direktorica od tada potpisala. S obzirom da
se radi dužem vremenskom periodu postavlja se pitanje odgovornosti UO koji nezakonitim
radnjama doveo u pitanje legalitet tj zakonitost rada ove zdravstvene ustanove. Dakle ja ću
sada svoje pitanje preinačiti  i  postaviti  ga ponovo. Kada će ministrica  poduzeti  radnje za
razrješenje UO JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo u skladu sa zakonskim odredbama?” 

Poslanik/zastupnik  Mario  Vukasović  je  postavio  pitanje  upućeno  Ministarstvu  za
obrazovanje  nauku  i  mlade  Kantona  Sarajevo.  Pitanje  se  odnosi  na  upisne  politike  na
fakultetima na UNSA i srednjim školama u Kanton Sarajevo. Naime, da li se u planu rada
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ministarstva  obrazovanja,  nauke  i  mladih  Kantona  Sarajevo  nalazi  izrada  novih  upisnih
politika  u našim srednjoškolskim i  visokoškolskim ustanovama?  Kojom dinamikom se to
radilo, tj  kada je planirana implementacija i koja metodologija bi se koristila pri kreiranju
novih  upisnih  politika?  Ja  ću  dati  kratko  obrazloženje.  Svjedoci  smo  visoke  stope
nezaposlenosti  u  našem kantonu  a  što  se  posebno  odnosi  na  mlade  osobe.  Mladi  nakon
završenih srednjih škola i studija jako teško dolaze do posla, reklo bi s egotovo nemoguće.
Zarobljeni su u paradoksu ako želiš posao moraš imati iskustvo a za iskustvo ti je potreban
posao. Jedan od razloga ovoga jeste hiperprodukcija kadrova koji svake godine proizvedemo
u  našim  obrazovnim  ustanovama  a  kao  država  ne  upućujemo  dovoljno  mlade  u  smjeru
perspektivnih zanimanja budućnosti za kojima postoji visoka potreba na tržištu rada. Također,
ne popularizujemo studije novih tehnologija i inženjera, IT stručnjaka a što je danas u Europi
sektor sa najvećom potražnjom za radnom snagom a isti trend je prisutan i u našem kantonu.
Smatram da se mora ozbiljnjije pristupiti i radu srednjoškolskih ustanova posebno tehničkih,
mašinskim i sličnih zanimanja jer zaista postoje danas KV i zanimanja sa SSS koja su danas
tražena ali je potrebno izvršiti jednu sveobuhvatnu analizu stanja na tržištu i mladima pokazati
put, usmjeriti ih, dati im izbor i napraviti stvarno stručne osobe nakon završetka škole kroz
kvalitetnu praksu a što bi njima omogućilo da lakše nađu posao. Upisne politike na našim
fakultetima i  srednjim školama su zastarile  ne prate  današnje tržišne  potrebe i  to  je  naša
realnost, sviđalo se to nekome ili ne , ali to je današnje vrijeme i vrijeme u kojem mi živimo.
Fakulteti koji se nalaze u vrhu po stopi nezapolenih diplomanata se nalaze i u vrhu po broju
studenata koji upišu svake godine i nedopustivo je da mi zapravo konstantno proizvodimo
kadar koji sutra neće imati posao. Odnosno poslovi koji nemaju perspektivu na današnjem
tržištu rada. Svakako bitno je naglasati da se mora voditi računa i o pravima svake osobe da
upisuje škole i studije koje želi ali smo dužni da mladima ponudimo izbor i da ih uputimo u
pravom smjeru.  Politika  EU i  trend  oji  je  prisutan  u  posljednjih  pet  godina  jeste  rad  na
smanjenju  stope  nezaposlenosti  mladih  jer  znaju  da  su  mladi  budućnost  zemlje  i  garant
ekonomskog prosperiteta. Danas u državi imamo firme koje uvoze radnu snagu iz susjednih
zemalja jer ne posotji dovoljno stručnog kadra kod nas. Zbog svega ovoga smatram da je
neophodno da konačno izvršimo analizu upisnih politika na našim obrazovnim ustanovama.
Hvala.

Na kraju  realizacije  prve  tačke  dnevnog  reda,  predsjedavajući  je  pozvao poslanike  da  se
izjasne  o  inicijativi  zastupnice  Sabine  Ćudić   “za  formiranje  privremenog  radnog  tijela
Skupštine Kantona Sarajevo”.

Skupština je jednoglasno (24 “za”) usvojila inicijativu “za formiranje privremenog radnog
tijela Skupštine Kantona Sarajevo”.. 

AD – 2.

PRIJEDLOG  ZAKONA  O  DOPUNAMA  ZAKONA  O  ISTAKNUTIM
SAMOSTALNIM UMJETNICIMA (SKRAĆENI POSTUPAK)

Prijedlog zakona poslanici su dobili  u dopunskom materijalu. 

Ministar  kulture i  sporta  Samer  Rešidat  je  podnio uvodne napomene po ovom Prijedlogu
zakona. U diskusiji koja je uslijedila učestvovali su sljedeći zastupnici:  Amel Mekić, Predrag
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Kojović, Ana Babić, Zvonko Marić, Sabina Ćudić, Mario Vukasović, Slaviša Šućur, Semir
Halilović, Adnan Solaković i Kemal Ademović.

Skupština je sa 22 glasa "za", 3 "suzdržana" i 1 "protiv" usvojila prijedlog da se ovaj Zakon
razmatra po skraćenom postupku.

Skupštini su se obratili nakon rasprave premijer Elmedin Konaković i ministar kulture i sporta
Samer Rešidat.

NAKON  OBRAĆANJA  I  ZAKLJUČENE  RASPRAVE,  PREDSJEDAVAJUĆI  JE
POZVAO  POSLANIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU
ZAKONA  O  DOPUNAMA  ZAKONA  O  ISTAKNUTIM  SAMOSTALNIM
UMJETNICIMA

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA ( 22 "ZA", 1 "SUZDRŽAN" I 5 "PROTIV")
DONIJELA ZAKON O DOPUNAMA ZAKONA O ISTAKNUTIM SAMOSTALNIM
UMJETNICIMA.

NAKON REALIZACIJE OVE TAČKE DNEVNOG REDA USLIJEDILA JE PAUZA U
TRAJANJU OD SAT VREMENA.

AD – 3.

NACRT ZAKONA O UNUTRAŠNJIM POSLOVIMA KANTONA SARAJEVO

Nacrt zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar unutrašnjih poslova Predrag Kurteš obratio se Skupštini i dao uvodne napomene za
Nacrt zakona o unutrašnjim poslovima. U raspravi koja je uslijedila učestvovali su sljedeći
zastupnici:   Zvonko  Marić,  Mirsad  Pindžo,  Kemal  Ademović,  Mirsad  Pindžo  i   Zvonko
Marić. Nakon rasprave Skupštini se obratio ministar unutrašnjih poslova.

Predsjedavajući  je  predložio  da  Skupština  po  Nacrtu  zakona  o  unutrašnjim  poslovima
Kantona Sarajevo donese zaključke i Skupština je jednoglasno (26 "za") donijela sljedeće 

ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o unutrašnjim poslovima Kantona Sarajevo;
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,

naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana.
3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.
4. Vlada  Kantona  Sarajevo  dužna  je  da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese

Skupštini  Izvještaj  o rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
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mišljenja  nisu prihvaćeni  u  pripremi  Prijedloga zakona o  izmjenama i  dopunama
Zakona o unutrašnjim poslovima Kantona Sarajevo.

AD – 4.

NACRT  ZAKONA  O  IZMJENAMA  I  DOPUNAMA  ZAKONA  O  IZVRŠENJU
SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO

Nacrt zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Kao predlagač ministar pravde i uprave Enver Smajkan je podnio uvodne napome po Nacrtu
zakona o izmjenama i dopunama Zakona o izvršenju sankcija u Kantonu Sarajevo. Diskusije
po ovom Nacrtu nije bilo.

PO  NACRTU  ZAKONA  O  IZMJENAMA  I  DOPUNAMA  ZAKONA  O  IZVRŠENJU
SANKCIJA  U KANTONU  SARAJEVO  SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (24  "ZA")
DONIJELA SLJEDEĆE 

ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se  Nacrt zakona o  izmjenama i dopunama  Zakona o izvršenju sankcija u
Kantonu Sarajevo;

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanova i trajaće 15 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada  Kantona  Sarajevo  dužna  je  da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja  nisu prihvaćeni  u  pripremi  Prijedloga zakona o  izmjenama i  dopunama
Zakona o izvršenju sankcija u Kantonu Sarajevo.

 

AD – 5.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  STAVLJANJU  DOBRA  BAŠTINE  SPOMENIČKI
KOMPLEKS ”TUNEL D-B” POD ZAŠTITU.

Prijedlog ove Odluke su  poslanici dobili u dopunskom materijalu. 

Sekretar ministarstva kulture i sporta Dragan Vujmilović je podnio uvodne napomene.
Zastupnik Rasim Smajić se javio za riječ i obrazložio stav.  Zakonodavno-pravne komisije
SKS.  Diskusije po ovoj tački dnevnog reda nije bilo.

USLIJEDILO JE IZJAŠNJAVANJE I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO ( 23 "ZA")
DONIJELA  ODLUKU  O  STAVLJANJU  DOBRA  BAŠTINE  SPOMENIČKI
KOMPLEKS ”TUNEL D-B” POD ZAŠTITU.
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AD – 6.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  IZVJEŠTAJ  O  RADU
FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  STIPENDIRANJE  I  ŠKOLOVANJE  DJECE
BORACA, POGINULIH BORACA I POGINULIH CIVILA- ŽRTAVA RATA „IKRE“
SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2014. GODINU

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  za boračka  pitanja  Muharem Fišo je  po ovom Prijedlogu odluke podnio  uvodne
napomene.  Jedina  prijavljena  za  diskusiju,  Mersiha  Mehmedagić  je  u  svojoj  diskusiji
pohvalaila rad Fonda te iskazala podršku u daljenjem radu.

SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO (25  "ZA")  DONIJELA  ODLUKU  O DAVANJU
SAGLASNOSTI  NA  IZVJEŠTAJ  O  RADU  FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA
STIPENDIRANJE  I  ŠKOLOVANJE  DJECE  BORACA,  POGINULIH  BORACA  I
POGINULIH  CIVILA-  ŽRTAVA  RATA  „IKRE“  SA  IZVJEŠTAJEM  O
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2014. GODINU.

AD – 7.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  IZVJEŠTAJ  O  RADU
FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  IZGRADNJU  I  OČUVANJE  GROBALJA
ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,  MEMORIJALNIH  CENTARA  I  SPOMEN-
OBILJEŽJA  ŽRTAVA  GENOCIDA  ZA  PERIOD  01.01.-31.12.2014.  GODINU  SA
IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2014. GODINU

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za boračka pitanja Muharem Fišo je podnio uvodne napomene. 

Kao predstavnik radnog tijela,Skupštini se obratio zastupnik Eldar Čomor. 
U diskusiji po ovom Prijedlogu odluke učestvovali su sljedeći zastupnici:  Adnan Solaković,
Kemal Ademović i Eldar Čomor. Skupštini se obratio i premijer Elmedin Konaković

NAKON  ZAKLJUČENE  RASPRAVE  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO
POSLANIKE  DA   PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O
DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  IZVJEŠTAJ  O  RADU  FONDA  KANTONA
SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH
BORACA,  MEMORIJALNIH  CENTARA  I  SPOMEN-OBILJEŽJA  ŽRTAVA
GENOCIDA  ZA  PERIOD  01.01.-31.12.2014.  GODINU  SA  IZVJEŠTAJEM  O
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2014. GODINU.

SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO (25  "ZA")  DONIJELA  ODLUKU  O DAVANJU
SAGLASNOSTI  NA  IZVJEŠTAJ  O  RADU  FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA
IZGRADNJU  I  OČUVANJE  GROBALJA  ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,
MEMORIJALNIH CENTARA  I  SPOMEN-OBILJEŽJA  ŽRTAVA  GENOCIDA  ZA
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PERIOD  01.01.-31.12.2014.  GODINU  SA  IZVJEŠTAJEM  O  FINANSIJSKOM
POSLOVANJU ZA 2014. GODINU

Skupština Kantona Sarajevo je na prijedlog Komisije za prostorno uređenje jednoglasno (25
"za") usvojila  sljedeći

ZAKLJUČAK:

"Skupština  Kantona  Sarajevo  predlaže  Vladi  Kantona  Sarajevo  da  obezbjedi  zakonske
pretpostavke  i  finansijska  sredstva  za  izradu  privremene  ograde  oko  šehidskog  mezarja
Kovači u cilju njegove zaštite.  Izrada ograde bi bila privremenog rješenja do pronalaska
konačnog rješenja za ovaj problem."

AD – 8.

A)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  dužnosti  predsjednika  Skupštine
Kantonalnog javnog preduzeća "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo;

B) Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršioca dužnosti predsjednika Skupštine
Kantonalnog javnog preduzeća "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo;

Predsjedavajući je predložio da se pod a) i b) održi jedinstvena rasprava uz pojedinačno 
izjašnjavanje i to je Skupština jednoglasno prihvatila. 

Ministar privrede Muharem Šabić podnio je uvodne napomene po ovim Prijedlozima odluka.

a)

ZA RASPRAVU NIJE BILO PRIJAVLJENIH PA JE PREDSJEDAVAJUĆI POZVAO
POSLANIKE  DA   PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  SKUPŠTINE
KANTONALNOG  JAVNOG  PREDUZEĆA  "ZOI  '84"  OLIMPIJSKI  CENTAR
SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO.

SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (  19  "ZA",1  "SUZDRŽAN")  DONIJELA
ODLUKU  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA
SKUPŠTINE  KANTONALNOG  JAVNOG  PREDUZEĆA  "ZOI  '84"  OLIMPIJSKI
CENTAR SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO.

b)

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (  20 "ZA",3 "SUZDRŽANA") DONIJELA
ODLUKU  O  POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠIOCA  DUŽNOSTI
PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA "ZOI '84"
OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O. Sarajevo.
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AD – 9.

IZVJEŠTAJ O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD
01.01. DO 31.12.2014. GODINE

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar finansija Jasmin Halebić podnio je uvodne napomene po Izvještaju o izvršavanju 
Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2014. godine.

Nakon  uvodnih  napomena  Skupštini  se  obratio  premijer  Elmedin  Konaković  koji  je
informisao  Skupštinu da Vlada povlači  ovaj  materijal  do dostavljanja Izvještaja  Ureda za
reviziju koji ide uz ovaj Izvještaj kako bi rasprava o njemu bila što kvalitetnija. 

Uslijedila je realizacija desete tačke dnevnog reda.

AD – 10.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica zdravstva Emira Tanović Mikulec je podnijela uvodne napomene po Izvještaju o 
radu i finansijskom poslovanju Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za 
2014.godinu.

Pitanje za ministricu imala je zastupnica Bibija Kerla, a u diskusiji koja je uslijedila po ovom
Izvještaju učestvovali su sljedeći zastupnici:  Adnan Solaković,Segmedina Srna Bajramović,
Zvonko  Marić,  Haris  Pleho  i   Mirsad  Pindžo.  Pojašnjenja  i  odgovore  na  pitanja  dao  je
premijer Elmedin Konaković.

NAKON  ZAKLJUČENE  RASPRAVE  POSLANICI  SU  PRISTUPILI
IZJAŠNJAVANJU  O IZVJEŠTAJU  O RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU
ZAVODA  ZDRAVSTVENOG  OSIGURANJA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  2014.
GODINU.

SKUPŠTINA SA 23 GLASA "PROTIV" NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I
FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  ZAVODA  ZDRAVSTVENOG  OSIGURANJA
KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU.

Nakon realizacije ove tačke dnevnog reda, s obzirom na cjelodnevno zasjednje
predsjedavajući je prekinuo rad na Trećoj radnoj sjednici, a o nastavku će

poslanici biti obaviješteni na vrijeme. 
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Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

              SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                       SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

    Abid Kolašinac dipl. pravnik                                                           Sejo Bukva
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SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

ZAPISNIK SA NASTAVKA 3. RADNE SJEDNICE
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

ODRŽANE 04.06.2015. GODINE SA POČETKOM U 10,30 SATI

Sarajevo, juni 2015.
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Na nastavku Treće Radne sjednici su prisustvovali poslanici/zastupnici:

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
1. Čelik Mirza
2. Čomor Eldar
3. Delalić Sabahudin
4. Dovadžija Amar
5. Konaković Elmedin
6. Kozadra Muhamed
7. Okerić Elmedin
8. Prevljak Fikret

DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ
1. Akšamija Goran
2. Avdibegović Neira
3. Bukva Sejo
4. Kerla Bibija
5. Mehmedagić Mersiha
6. Pindžo Mirsad
7. Vukasović Mario

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Babić Ana
2. Bajrović Izudin
3. Jusko Ismir
4. Marić Zvonko
5. Rađo Dževad
6. Solaković Adnan

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Srna Bajramović Srna

NAŠA STRANKA
1. Ćudić Sabina
2. Forto Edin
3. Kojović Predrag

BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho
2. Rasim Smajić

BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ
1. Halilović Semir

SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI
1. Bjelak Nermin
2. Aljović Hamed
3. Mekić Amel



Nastavak Treće radne sjednice 04.juna 2015.godine otvorio je predsjedavajući Sejo Bukva u
10,30 sati.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 29 poslanika, što je dovoljan broj za punovažan
rad i odlučivanje.
Izostanak sa ove sjednice opravdali su poslanici: Kemal Ademović, Amor Mašović i Selma
Filipović.

Preostale tačke utvrđenog dnevnog reda Treće radne sjednice Skupštine Kantona
Sarajevo:

11. Izvještaji o radu i financijskom poslovanju JU iz oblasti zdravstva:

a) Izvještaj  o radu i finansijskom poslovanju Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za
2014. godinu, sa odlukama Upravnog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

b) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Opća bolnica „Prim. dr. Abdulah Nakaš“ za
2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim
revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona  Sarajevo  i
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

c) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 2014.
godinu,  sa  Odlukom  Upravnog  i  Nadzornog  odbora  o  usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim
revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona  Sarajevo  i
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

d) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za alkoholizam i druge toksikomanije
Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju
Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva
Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

e) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona
Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

f) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo
za  2014.  godinu,  sa  Odlukom  Upravnog  i  Nadzornog  odbora  o  usvajanju  Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo
za  2014.  godinu,  sa  Odlukom  Upravnog  i  Nadzornog  odbora  o  usvajanju  Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;



h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo za
2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim
revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona  Sarajevo  i
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

i)  Izvještaj  o  radu i  finansijskom poslovanju  JU KS Zavod za  zaštitu  zdravlja  studenata
Univerziteta  u  Sarajevu  za  2014.  godinu,  sa  Odlukom Upravnog  i  Nadzornog  odbora  o
usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem  Zavoda  zdravstvenog  osiguranja  Kantona
Sarajevo;

j) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika
MUP-a Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o
usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem  Zavoda  zdravstvenog  osiguranja  Kantona
Sarajevo;

k)  Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  zdravstvenu  zaštitu  žena  i
materinstva Kantona Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o
usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem  Zavoda  zdravstvenog  osiguranja  Kantona
Sarajevo;

l)  Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  sportsku  medicinu  Kantona
Sarajevo za 2014. godinu, sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja,
Neovisnim  revizorskim  mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva  zdravstva  Kantona
Sarajevo i Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

12. Izvještaji o poslovanju:

a)  KJU  „Porodično  savjetovalište“  za  2014.  godinu  (Izvještaj  o  radu  sa  Izvještajem  o
finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

b) KJU „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih
osoba“ za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014.
godinu) sa prilozima;

c) KJU "Dom za djecu bez roditeljskog staranja"  za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

d)  KJU „Disciplinski  centar  za maloljetnike“  za  2014.  godinu (Izvještaj  o  radu sa
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

13. Izvještaj o snabdjevenosti Kantona Sarajevo lijekovima i sanitetskim materijalom u 2014.
godini  sa posebnim osvrtom na implementaciju Liste lijekova koji se propisuju i izdaju na
teret  sredstava obaveznog osiguranja kroz funkcionisanje Mreže farmaceutske djelatnosti-
apoteka, sa prijedlogom mjera i aktivnosti;



14. Izvještaj o radu i Izvještaj o finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i statistiku
Kantona Sarajevo za 2014. godinu;

15. Izvještaj o implementaciji Odluke o proširenom obimu prava za korištenje ortopedskih
pomagala, lijekova, medicinsko-sanitetskih sprava i materijala za RVI sa područja Kantona
Sarajevo za 2014. godinu.

AD – 11.

IZVJEŠTAJI  O  RADU  I  FINANCIJSKOM  POSLOVANJU  JU  IZ  OBLASTI
ZDRAVSTVA  KOJI  U  SEBI  SADRŽE  ODLUKE  UPRAVNOG  ODBORA  O
USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,  NEOVISNA  REVIZORSKA  MIŠLJENJA,  KAO  I
MIŠLJENJA MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJA
ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA Sarajevo, i to kako slijedi:

a) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za
2014. godinu;

b) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Opća bolnica „Prim. dr. Abdulah Nakaš“
za 2014. godinu,

c) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 2014.
godinu;

d) Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  alkoholizam  i  druge
toksikomanije Kantona Sarajevo za 2014. godinu;

e) Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  hitnu  medicinsku  pomoć
Kantona Sarajevo za 2014. godinu;

f) Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  javno  zdravstvo  Kantona
Sarajevo za 2014. godinu;

g) Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  JU  Zavod  za  medicinu  rada  Kantona
Sarajevo za 2014. godinu;

h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo
za 2014. godinu;

i) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU KS Zavod za zaštitu zdravlja studenata
Univerziteta u Sarajevu za 2014. godinu;

j) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika
MUP-a Kantona Sarajevo za 2014. godinu;

k) Izvještaj  o  radu  i  finansijskom poslovanju  JU Zavod  za  zdravstvenu  zaštitu  žena  i
materinstva Kantona Sarajevo za 2014. godinu;



l) Izvještaj  o radu i  finansijskom poslovanju JU Zavod za sportsku medicinu Kantona
Sarajevo za 2014. godinu.

Obzirom da se svi izvještaji odnose na oblast zdravstva, predsjedavajući je predložio da se
obavi zajednička rasprava o svim javnim ustanovama, a izjašnjavanje pojedinačno za svaku
ustanovu. Skupština je ovaj prijedlog prihvatila jednoglasno (30 "za"). 

Ministrica  zdravstva  Emira  Tanović  Mikulec  je  podnijela  uvodne  napomene  po  ovim
Izvještajima. 

U raspravi  koja  je  uslijedila  po  Izvještajima  javnih  zdravstvenih  ustanova  učestvovali  su
sljedeći  zastupnici:   Predrag  Kojović,  Zvonko  Marić,  Segmedina  Srna  Bajramović,  Ismir
Jusko,  Semir  Halilović,  Sabina  Ćudić,  Ana  Babić,  Goran  Akšamija  i  Mario  Vukasović.
Skupštini su se obratili premijer Elmedin Konaković i ministrica zdravstva  Emira Tanović
Mikulec i u svom obraćanju dali su odgovore na pitanja poslanika.

Prije samog izjašnjavanja po ovim Izvještajima Klub poslanika DF je zatražio pauzu od 5
minuta.

NASTAVAK NAKON PAUZE

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU
PO IZVJEŠTAJIMA OD A) DO L).

a)

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 "ZA",1 "SUZDRŽAN" I 2 "PROTIV")
USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU KLINIČKOG
CENTRA  UNIVERZITETA  U  SARAJEVU  ZA  2014.  GODINU  SA  ODLUKOM
UPRAVNOG  I  NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,
NEOVISNIM  REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

b)

SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (20  "ZA"  I  7  "PROTIV")  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNE USTANOVE OPĆA
BOLNICA  "PRIM.  DR.  ABDULAH NAKAŠ" ZA  2014.  GODINU  SA  ODLUKOM
UPRAVNOG  I  NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,
NEOVISNIM  REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

c)

SKUPŠTINA  SA  (9  "ZA",  1  "SUZDRŽAN"  I  17  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU JU  DOM  ZDRAVLJA
KANTONA  SARAJEVO  ZA  2014.  GODINU  SA  ODLUKOM  UPRAVNOG  I



NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,  NEOVISNIM
REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM  MINISTARSTVA
ZDRAVSTVA  KANTONA  SARAJEVO  I  MIŠLJENJEM  ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

d)

SKUPŠTINA SA (5 "ZA",  10  "SUZDRŽANIH" I  12  "PROTIV")  NIJE USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  ZAVOD  ZA
ALKOHOLIZAM I DRUGE TOKSIKOMANIJE KANTONA SARAJEVO ZA 2014.
GODINU SA ODLUKOM UPRAVNOG I NADZORNOG ODBORA O USVAJANJU
IZVJEŠTAJA, NEOVISNIM REVIZORSKIM MIŠLJENJEM, KAO I MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO

e)

SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (25  "ZA"  I  2  "PROTIV")  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O RADU I  FINANSIJSKOM POSLOVANJU  JU ZAVOD  ZA  HITNU
MEDICINSKU POMOĆ KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU SA ODLUKOM
UPRAVNOG  I  NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,
NEOVISNIM  REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

f)

SKUPŠTINA  SA  (4  "ZA",  13  "SUZDRŽANIH"  I  9  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU ZAVOD  ZA JAVNO
ZDRAVSTVO  KANTONA  SARAJEVO  ZA  2014.  GODINU  SA  ODLUKOM
UPRAVNOG  I  NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,
NEOVISNIM  REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

g)

SKUPŠTINA  SA  (4  "ZA",  9  "SUZDRŽANIH"  I  15  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU ZAVOD ZA MEDICINU
RADA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU SA ODLUKOM UPRAVNOG I
NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,  NEOVISNIM
REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM  MINISTARSTVA
ZDRAVSTVA  KANTONA  SARAJEVO  I  MIŠLJENJEM  ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

h)



SKUPŠTINA  SA  (5  "ZA",  12  "SUZDRŽANIH"  I  8  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  PSIHIJATRIJSKA
BOLNICA KANTONA SARAJEVO ZA 2013.GODINU SA ODLUKOM UPRAVNOG I
NADZORNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA,  NEOVISNIM
REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM  MINISTARSTVA
ZDRAVSTVA  KANTONA  SARAJEVO  I  MIŠLJENJEM  ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

i)

SKUPŠTINA SA (4 "ZA", 13 "SUZDRŽANIH" I 10 "PROTIV")  NIJE USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  KS  ZAVOD  ZA
ZAŠTITU  ZDRAVLJA  STUDENATA  UNIVERZITETA  U  SARAJEVU  ZA  2014.
GODINU SA ODLUKOM UPRAVNOG I NADZORNOG ODBORA O USVAJANJU
IZVJEŠTAJA, NEOVISNIM REVIZORSKIM MIŠLJENJEM, KAO I MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.

j)

SKUPŠTINA  SA  (9  "ZA",  6  "SUZDRŽANIH"  I  8  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  ZAVOD  ZA
ZDRAVSTVENU  ZAŠTITU  ZAPOSLENIKA  MUP-a KANTONA  SARAJEVO  ZA
2014.  GODINU  SA  ODLUKOM  UPRAVNOG  I  NADZORNOG  ODBORA  O
USVAJANJU IZVJEŠTAJA,  NEOVISNIM REVIZORSKIM MIŠLJENJEM,  KAO I
MIŠLJENJEM  MINISTARSTVA  ZDRAVSTVA  KANTONA  SARAJEVO  I
MIŠLJENJEM  ZAVODA  ZDRAVSTVENOG  OSIGURANJA  KANTONA
SARAJEVO.

k)

SKUPŠTINA  SA  (9  "ZA",  11  "SUZDRŽANIH"  I  7  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  ZAVOD  ZA
ZDRAVSTVENU ZAŠTITU ŽENA I MATERINSTVA KANTONA SARAJEVO ZA
2014.  GODINU  SA  ODLUKOM  UPRAVNOG  I  NADZORNOG  ODBORA  O
USVAJANJU IZVJEŠTAJA,  NEOVISNIM REVIZORSKIM MIŠLJENJEM,  KAO I
MIŠLJENJEM  MINISTARSTVA  ZDRAVSTVA  KANTONA  SARAJEVO  I
MIŠLJENJEM  ZAVODA  ZDRAVSTVENOG  OSIGURANJA  KANTONA
SARAJEVO.

l)

SKUPŠTINA  SA  (13  "ZA",  4  "SUZDRŽANA"  I  7  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  „ZAVOD  ZA
SPORTSKU  MEDICINU  KANTONA  SARAJEVO  “  ZA  2014.  GODINU  SA
ODLUKOM UPRAVNOG I NADZORNOG ODBORA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA,
NEOVISNIM  REVIZORSKIM  MIŠLJENJEM,  KAO  I  MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I MIŠLJENJEM ZAVODA
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.



Prije prelaska na narednu tačku predsjedavajući Bukva je konsultovao šefove klubova, o pauzi
za ručak od sat vremena te sastanku Kolegija u okviru te pauze. 

NASTAVAK NAKON PAUZE ZA RUČAK u 14,00 SATI

AD – 12.

IZVJEŠTAJI O POSLOVANJU:

a) KJU „Porodično savjetovalište“ za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o
finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

b) KJU „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje  osoba sa invaliditetom i drugih
osoba“ za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za
2014. godinu) sa prilozima;

c) KJU "Dom za djecu bez roditeljskog staranja"  za 2014. godinu (Izvještaj o radu sa
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima;

d)  KJU  „Disciplinski  centar  za  maloljetnike“  za  2014.  godinu  (Izvještaj  o  radu  sa
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2014. godinu) sa prilozima

S obzirom da se svi Izvještaji odnose na djelokrug rada Ministarstva za rad, socijalnu politiku,
raseljena lica i  izbjeglice,  predsjedavajući je predložio da se obavi jedinstvena rasprava o
istima, a izjašnjavanje pojedinačno.Skupština je jednoglasno prihvatila ovaj prijedlog.

Materijale su poslanici dobili uz poziv na sjednicu. 

Premijer Elmedin Konaković se obratio Skupštini i u svom obraćanju ispred Vlade  kao
predlagača povukao tačku pod c).

Ministrica Karolina Karačić je podnijela uvodne napomene i nakon njenog izlaganja uslijedila
je diskusija u kojoj su učestvovali sljedeći zastupnici: Neira Avdibegović, Izudin Bajrović i
Mirza Čelik.

Nakon diskusije, predsjedavajući je pozvao poslanike da pristupe izjašnjavanju:

A)

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (27 "ZA") USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU SA
IZVJEŠTAJEM  O  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  KJU  „PORODIČNO
SAVJETOVALIŠTE” ZA 2014. GODINU 



B)

SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (27  "ZA"  I  1  "SUZDRŽAN)  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O RADU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU KJU
„DOM  ZA  SOCIJALNO  ZDRAVSTVENO  ZBRINJAVANJE  OSOBA  SA
INVALIDITETOM I DRUGIH OSOBA“  ZA 2014. GODINU 

D)

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 "ZA") USVOJILA  IZVJEŠTAJ O RADU SA
IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU KJU „DISCIPLINSKI CENTAR
ZA MALOLJETNIKE“  ZA 2014. GODINU 

AD – 13.

IZVJEŠTAJ  O  SNABDJEVENOSTI  KANTONA  SARAJEVO  LIJEKOVIMA  I
SANITETSKIM MATERIJALOM U 2014. GODINI  SA POSEBNIM OSVRTOM NA
IMPLEMENTACIJU  LISTE  LIJEKOVA  KOJI  SE  PROPISUJU  I  IZDAJU  NA
TERET  SREDSTAVA  OBAVEZNOG  OSIGURANJA  KROZ  FUNKCIONISANJE
MREŽE  FARMACEUTSKE  DJELATNOSTI-  APOTEKA,  SA  PRIJEDLOGOM
MJERA I AKTIVNOSTI

Ovaj Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica  zdravstva  Emira  Tanović  Mikulec  je  podnijela  uvodne  napomene  po  ovom
Izvještaju. 

U  diskusiji  po  ovom  Izvještaju  učestvovali  su:  zastupnik  Haris  Pleho,  zastupnik  Semir
Halilović i zastupnik Eldar Čomor.

NAKON  DISKUSIJE  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO  POSLANIKE  DA
PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O SNABDJEVENOSTI  KANTONA
SARAJEVO LIJEKOVIMA I SANITETSKIM MATERIJALOM U 2014. GODINI  SA
POSEBNIM  OSVRTOM  NA  IMPLEMENTACIJU  LISTE  LIJEKOVA  KOJI  SE
PROPISUJU  I  IZDAJU  NA  TERET  SREDSTAVA  OBAVEZNOG  OSIGURANJA
KROZ  FUNKCIONISANJE  MREŽE  FARMACEUTSKE  DJELATNOSTI-
APOTEKA, SA PRIJEDLOGOM MJERA I AKTIVNOSTI.

SKUPŠTINA  SA  25  GLASOVA  "PROTIV"  NIJE  USVOJILA IZVJEŠTAJ  O
SNABDJEVENOSTI  KANTONA  SARAJEVO  LIJEKOVIMA  I  SANITETSKIM
MATERIJALOM  U  2014.  GODINI   SA  POSEBNIM  OSVRTOM  NA
IMPLEMENTACIJU  LISTE  LIJEKOVA  KOJI  SE  PROPISUJU  I  IZDAJU  NA
TERET  SREDSTAVA  OBAVEZNOG  OSIGURANJA  KROZ  FUNKCIONISANJE
MREŽE  FARMACEUTSKE  DJELATNOSTI-  APOTEKA,  SA  PRIJEDLOGOM
MJERA I AKTIVNOSTI.



AD – 14.

IZVJEŠTAJ O RADU I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA
ZA INFORMATIKU I STATISTIKU KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU

Ovaj Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Direktor Zavoda za informatiku i statistiku Timur Gadžo je podnio uvodne napomene i nakon
njegovog izlaganja u diskusiju su se uključili  zastupnik Semir Halilović i zastupnik Mario
Vukasović.  Zastupnici  su  dali  komentare  te  postavili  pitanja  za  direktora  Zavoda   za
informatiku i statistiku.

SKUPŠTINA  SA  (5  "ZA",  10  "SUZDRŽANIH"  I  8  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O RADU I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA
ZA INFORMATIKU I STATISTIKU KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU.

AD  - 15.

IZVJEŠTAJ O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA
KORIŠTENJE  ORTOPEDSKIH  POMAGALA,  LIJEKOVA,  MEDICINSKO-
SANITETSKIH  SPRAVA  I  MATERIJALA  ZA  RVI  SA  PODRUČJA  KANTONA
SARAJEVO ZA 2014. GODINU

Ovaj Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica  zdravstva  Emira  Tanović  Mikulec  je  po  ovom  Izvještaju  podnijela  uvodne
napomene. Jedini učesnici u raspravi po ovom Izvještaju bili su zastupnik Semir Halilović i
zastupnik Mirza Čelik. 

PREDSJEDAVAJUĆI  JE  ZAKLJUČIO  RASPRAVU  I  POZVAO  POSLANIKE
POSLANIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O
IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA KORIŠTENJE
ORTOPEDSKIH  POMAGALA,  LIJEKOVA,  MEDICINSKO-SANITETSKIH
SPRAVA  I  MATERIJALA  ZA  RVI  SA  PODRUČJA  KANTONA  SARAJEVO  ZA
2014. GODINU.

SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (23  "ZA")  USVOJILA  IZVJEŠTAJ  O
IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA KORIŠTENJE
ORTOPEDSKIH  POMAGALA,  LIJEKOVA,  MEDICINSKO-SANITETSKIH
SPRAVA  I  MATERIJALA  ZA  RVI  SA  PODRUČJA  KANTONA  SARAJEVO  ZA
2014. GODINU

Nakon realizacije posljednje tačke dnevnog reda i uspješnog rada,
predsjedavajući Sejo Bukva je zaključio rad na nastavku Treće Radne

sjednice u 15 sati i 35 minuta.

Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović



              SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                       SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

    Abid Kolašinac dipl. pravnik                                                           Sejo Bukva


